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Hej Anders, för några år sedan gjorde dåvarande Vägverket en undersökning av det befintliga 2+1vägnätet. Man fann då att ca 

1/3del hade acceptabelt parallellt cykel/vägnät, 1/3del saknade acceptabelt sådant och för 1/3del fanns litet behov. När vi 

bestämmer var vi ska göra investeringar tillämpar vi samhällsekonomisk metodik vilket får till följd att investeringarna hamnar där 

behoven är som störst dvs. cykelinvesteringarna hamnar där cyklisterna är flest. Jag kan inte de lokala förhållandena mellan 

Katrineholm och Norrköping men jag antar att inte speciellt många cykelpendlar. Men om behovet av cykelväg skulle öka finns 

medel att ”slåss om” se nedan.

Av bilden framgår att 1.3 miljarder avsatts för cykelbanor i den plan som nu är ute på remiss.

Anders, den cykelvägvisning som syns i streetview är uppsatt av Cykelfrämjandet eller Svenska cykelsällskapet, 

Vägverket/Trafikverket har länge medgivit att organisationerna sätter upp och sköter skyltningen av Sveriges cykelleder.

Med vänlig hälsning

Roger Johansson
Utredare Trafikverket
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